
 

Openbare vergadering 

 

Vragen, voorstellen en interpellaties 
 
 

AP8. Interpellatie van raadslid Stefaan Van Schepdael over de werkzaamheden in de 
Minnenhofstraat mbt de parkeerplaatsen. 

 

Ontwerpbeslissing 
 
Volgende motivering wordt door de heer Stefaan Van Schepdael in zijn interpellatie vermeld: 
 
“Reeds meerdere malen heb ik vragen gesteld in verband met de geplande en niet uitgevoerde 
werkzaamheden in de Minnenhofstraat. 

 

Daarom heb ik nog volgende vragen: 
 
1: Wat is de stand van zaken van dit dossier? 
2: Wanneer plant de schepen de verharding aan te brengen? 
3: Wat zijn de toekomstplannen voor deze zone?“ 



 

AP9. Interpellatie van raadslid Ilse Malfroot over de aanleg van een speelterrein in de 
Ophemstraat te Voorde. 

 
Ontwerpbeslissing 
 
Volgende motivering wordt door mevrouw Ilse Malfroot in haar interpellatie vermeld: 
 

“Maandag laatsleden vond in SBS de Flapuit een buurtoverleg plaats aangaande de aanleg van een 
speelterrein in de Ophemstraat te Voorde.  
Hierover heb ik volgende vragen: 

- Wat is de geplande timing van het project? 

- Is deze locatie definitief? Welke andere plaatsen werden overwogen en niet gunstig 

bevonden?  

- Werd de buurt betrokken bij de keuze van de locatie? Graag meer toelichting 

- Wat was het resultaat van het buurtoverleg maandag?  

- Welk budget wordt hiervoor vrijgemaakt?“ 



 

AP10. Interpellatie van raadslid Rudy corijn over de opvolging en stand van zaken 
inzake de overheidsopdracht voor het ontwerpen en uitvoeren van de renovatie van 
het zwembad in Ninove, met verplichte optie tot het onderhouden en exploiteren 
en de bijhorende gunningsleidraad.  

 
Ontwerpbeslissing 
 

Volgende motivering wordt door de heer Rudy Corijn in zijn interpellatie vermeld: 
 
“In zitting van de gemeenteraad van 21/02/2022, punt 18, keurde de meerderheid ( Forza onthield 
zich ) de aangepaste gunningsleidraad goed. 
De timing werd door de gemeenteraad als volgt vastgelegd: 

• ……. 

• Indienen offertes   02 mei 2022    ( hoeveel inschrijvers ? )   

• Presentaties  tweede week mei 2022 

• Eventuele Onderhandelingen + BAFO (?) :  mei – juni  2022 

• Gunning + opmaak contract juli – september 2022 

o Gegund aan wie ? 

o Goedkeuring door college en/of gemeenteraad ? 

• Aanvraag vergunning ( RO+ MILIEU)  : oktober 2022 

• Start der werken:   maart 2023 

• Opening: 2024  

 
Vragen: 

Kan de schepen per referentiepunt/datum mededelen of de vooropgestelde data werden 
gehaald, zo neen welke de redenen zijn waarom niet, duiden wat heden de stand van 
zaken is en de toekomstvisie preciseren ?  “ 



 

AP11. Interpellatie van raadslid Rudy Corijn over de stand van zaken van de 
milieuvergunning AGB de Kleine Dender. 

 
Ontwerpbeslissing 
 
Volgende motivering wordt door de heer Rudy Corijn in zijn interpellatie vermeld: 
 

“Reeds in 2019,2020,2021 … kwam ik reeds meermaals tussen i.v.m. deze materie. De huidige 
vergunning vervalt op 10 maart 2023. 
Met name de sluiting van het zwembad bij het niet tijdig verkrijgen van een hernieuwde en/of 
aangepaste vergunning leefmilieu. Meermaals werd dit afgedaan als “ dit komt wel in orde “. 
 
Als eerste paniekreactie ( 21/02/2022 ) verwees men in de goedgekeurde leidraad naar de 

prioriteit 
om  de weerhouden inschrijver te vragen de omgevingsvergunning ( o.a. milieuvergunning ) reeds 
op te starten en de aanvraag op te maken voorafgaand aan het afsluiten van de overeenkomst. 
( Deel II / B.3. / 3E alinea leidraad)  
De aanvraag van de omgevingsvergunning heeft prioriteit aangezien de bestaande 

omgevingsvergunning afloopt op 10 maart 2023. Er kan aan de weerhouden inschrijver gevraagd 
worden om reeds te starten met de opmaak en de aanvraag van de omgevingsvergunning 

voorafgaandelijk aan het afsluiten van de overeenkomst. Indien de overeenkomst niet wordt 
afgesloten zullen de kosten vergoed worden aan de hand van de kosten zoals opgenomen in de 
offerte. 
 
Ik verwijs naar  en citeer tevens naar de mail van het agentschap zorg en gezondheid van april 
2021, 
U leest het  goed collega’s begin mei 2021  ( Directiecomité 7/5/2021)  

 
6. Sport - Mail agentschap zorg en gezondheid . 
We ontvingen volgende mail van het agentschap zorg en gezondheid. Te bespreken hoe we hier op 
antwoorden. 
  
Geachte heer Caljon . 

Dit om te melden dat de milieuvergunning voor het stedelijk zwembad De Kleine Dender vervalt op 
10 maart 2023. De hernieuwing van een milieu- of omgevingsvergunning voor een bestaande 

ingedeelde inrichting of activiteit kan aangevraagd worden van 24 tot 12 maanden voor de 
einddatum van de milieuvergunning. Het wordt geadviseerd om tijdig aan de procedure te 
beginnen.  
Indien er een nieuwe vergunning wordt afgeleverd, wordt dat een omgevingsvergunning voor 
onbepaalde duur. Omdat het gaat om een bestaand complex en bestaande infrastructuur, moet 

dus zowel het milieuluik als het stedenbouwkundig luik mee worden opgenomen in de aanvraag. 
Meer info hierover vindt u op het omgevingsloket.  
Voor de zwembadactiviteiten wordt gevraagd dat volgende info minstens in de aanvraag aanwezig 
is:  
- een inrichtingsplan met situering van de zwembaden, breedte van de kades, aanduiding natte en 
droge zone, kleedkamers, douches, toiletten, waadbakken en/of voetsproeiers, EHBO-lokaal, 
nooduitgangen, opslag chemicaliën,… 

 - een uitgebreid technisch plan en flowschema van de waterbehandelingsinstallaties met 
vermelding van de verschillende onderdelen (bufferbak, sturingssysteem, injectiepunten chloor en 
zuur, filters, toevoer vers water,…), de volumes, oppervlaktes en dieptes van de baden, het volume 
van de bufferbakken (indien aanwezig), de pompcapaciteiten en de debieten, en de gegevens over 
de filters (inhoud en filterbedhoogte, debiet, turnover, filtersnelheid,…) 

 - Info ivm de opslag van de chemicaliën (gescheiden opslag, inkuiping, voldoende verluchting, …) 

- verslag kleurproef van het zwembad 
 - verklaring flowbeveiliging ifv toevoeging chemicaliën zwembadwater - legionellabeheersplan - 
procedureboek met aanduiding van de taken en verantwoordelijkheden van de personeelsleden, 
zowel bij gewone werking als in noodsituaties, evt. met toezichtsplan 
 - intern reglement  
 
Gezien de leeftijd en de huidige staat van het zwembad, is een grondige renovatie noodzakelijk 

vooraleer een vergunning voor onbepaalde duur kan worden toegekend. Er wordt gevraagd dat een 
plan van aanpak wordt opgesteld met een duidelijke, concrete timing van de aanpassings- en 



verbeteringswerken die reeds jaren aanslepen: zie ook de verslagen van onze inspectie- en 

controlebezoeken. Het vooruitzicht op een omgevingsvergunning zonder einddatum zou op zijn 

minst een trigger kunnen zijn om eindelijk engagement te nemen om de huidige situatie ten 
gronde te remediëren. 
 Een vergunningsaanvraag zonder reeds begonnen renovatiewerken en een termijnplanning voor 
opvolging van de gebreken en een timing met uitgevoerde en geplande werken, zal niet gunstig 
geadviseerd kunnen worden. Voor meer info kan u mij contacteren. Met vriendelijke groeten, Tim 
De Winter 

 
Vragen: 
Het mag duidelijk zijn dat de geplande sluiting voor onbepaalde duur  het zwembad , op 
23 maart 2023, enkele en alleen te maken heeft met het niet tijdig hernieuwen van de 
lopende milieuvergunning. Een nalatigheid waarop u als schepen reeds jaren meermaals 
werd op gewezen. 

 
Kan de schepen een inschatting geven van de ( tot op heden onbepaalde) duur van 
sluiting van het zwembad met ingang van 23 maart 2023;  rekening houdend de 
verplichte sluiting en uiteraard ook het verder verloop van dit dossier ? 
Kan de schepen meegeven wanneer de werken  kunnen worden gestart en wanneer een 

einddatum/ heropening van het zwembad mag worden verwacht ?“ 



 

AP12. Interpellatie van raadslid Rudy Corijn over de communicatie door het 
diensthoofd/zwembadmanager naar et personeel toe. 

 
Ontwerpbeslissing 
 
Volgende motivering wordt door de heer Rudy Corijn in zijn interpellatie vermeld: 
 

“Deel I 
Tijdens een personeelsvergadering begin september communiceerde de zwembadmanager “ zeer 
duidelijk “ dat FORZA pro privatisering is ! Dit kwam niet goed binnen bij het overgrote deel der 
aanwezigen. 
Hij stelde ook: “ Dat de personeelsleden het minst van jullie zorgen zijn …”   
Met jullie doelend op Forza 

Ten eerste: 
Forza Ninove is nog nooit en ook niet tot op heden  ( buiten de beslissingen in de gemeenteraad) 
bij enig initiatief, vergadering, inspraakmoment …. Ivm de ontwikkelingen in dit dossier ! 
( Reeds op ons verzoek genotuleerd RVB 17/11/2020  ) 
Ten tweede: 

Forza  Ninove heeft steeds gesteld dat er iets moest veranderen, te weten dat de werking zoals 
deze tot begin 2019 verliep niet meer van deze tijd is. 

Weliswaar heeft Forza in de notulen laten opnemen dat: ( los van de aangepaste werkwijze PPS of 
stad)  :   

•  het belang van de Ninovieter prioriteit heeft 

• Voor alle personeelsleden de werking binnen de stadsdiensten, conform alle 

huidige rechten moet gegarandeerd zijn 

Deze standpunten staan op ons verzoek  genotuleerd in de notulen van de Raad Van Bestuur en 
werden tevens goedgekeurd door de meerderheid.   

Ten derde: 
Er werd tot op heden ten gronde nog geen enkele beslissing/stemming genomen ter zake door de 
gemeenteraad en/of het agb.  
 
Vragen: 
Dergelijke  
Acht de schepen het normaal dat een leidend ambtenaar meent te moeten praten in 

naam van een politieke partij ? Op welke wijze zal u / of het DC deze ambtenaar vatten ? 
Welke maatregelen zal u dienaangaande nemen ? 
 
 
Deel II 
Het zal u niet bevreemden dat dergelijke uitspraken de personeelsleden de ongerustheid over hun 
toekomst aanwakkert 

Hebben ze nog wel een toekomst ? Gaan we nog een job hebben ? Wat gaat er met ons gebeuren ?   
Blijkbaar werd het personeel eind van de zomervakantie een antwoord beloofd!  Zonder gevolg! 
 
Vragen :  
Heeft u als schepen het personeel reeds gecommuniceerd waarom de vooropgesteld 
deadline van 30/09/2022 ( om te beslissen over de toekomst van het agb ) niet werd 

gehaald ? 
Hoelang gaan het college/ DC het geduld van het personeel nog op de proef stellen ? 
 
Tevens, verwijs ik  naar de R.V.B. 04/03/2021 en 07/06/2022  waarin er gesteld werd dat een 

reorganisatie niet kan worden doorgevoerd zonder dat deze werd besproken met het personeel en 
vakbond 
Dat er van dit overleg een schriftelijke neerslag wordt gemaakt. 

Dat er binnen het reorganisatiemodel elk personeelslid in dienst kan blijven, zonder dat aan hun 
statuut en tewerkstelling . 
Uiteraard mag aan het belang van de Ninovieters / gebruikers in ’t algemeen niet worden 
voorbijgegaan.  
 
Kan u zich daarin vinden ?“ 



 

AP13. Interpellatie van raadslid Rudy Corijn over het stapelen van bouw- en 
afbraakmateriaal  ( Polderwind IV  en III ). 

 
Ontwerpbeslissing 
 
Volgende motivering wordt door de heer Rudy Corijn in zijn interpellatie vermeld: 
 

“Tijdens de gemeenteraad van september kwam ik reeds uitgebreid tussen ivm dit dossier . 
Door de vrederechter werd opgelegd het materiaal binnen de maand te verwijderen. 
Uit de informatie die ik ontving blijkt er ter plaatse nog niets gewijzigd. 
De burgemeester beloofde na het verstrijken van de termijn van een maand op te treden. 
 
Vraag: 

 
Welke maatregelen en binnen welke termijn zal de stad treffen ?“ 



 

AP14. Interpellatie van raadslid Rudy Corijn over de oude Kaaischool. 
 
Ontwerpbeslissing 
 
Volgende motivering wordt door de heer Rudy Corijn in zijn interpellatie vermeld: 
 
“Ik kwam in de gemeenteraad  van september  reeds tussen i.v.m. voormeld dossier. 
 
Ondanks de aandacht die het dossier kreeg en ondanks het feit dat dit werd erkend als “ Hot Spot” 
is er nog niet ingegrepen en staat de deur nog open. 
Meer nog ook de naastliggende toegangspoort staat nu open. 
 
Hoe meent  u dat de omwonenden moeten omgaan met de lakse houding van het stadsbestuur ?“ 



 

AP15. Interpellatie van raadslid Ilse Malfroot over de openstaande facturen in de 
Ninoofse scholen. 

 
Ontwerpbeslissing 
 
Volgende motivering wordt door mevrouw Ilse Malfroot in haar interpellatie vermeld: 
 

“Interpellatie van Ilse Malfroot aan de schepen van onderwijs over de openstaande facturen in de 
Ninoofse scholen 
 
Geachte schepen, 
Op 14 september 2022 stelde ik een schriftelijke vraag over de armoedeproblematiek in Ninove.  
In dat kader informeerde ik naar het aantal openstaande schoolfacturen in Ninove.  

Uit dat antwoord blijkt dat in Ninove voor het schooljaar 2021-2022 in totaal 1968 facturen open 
staan, en dus onbetaald zijn, voor een totaalbedrag van 49175,76 euro.  
Voor het schooljaar 2020-2021 staan 153 facturen nog open, voor een totaalbedrag van 3045,16 
euro. 

BOEKJAAR 2022 2021 

VESTIGINGEN Bedrag Aantal facturen Bedrag Aantal facturen 

DE OOGAPPEL 9685,32 428 206,7 1 

WINDEKIND 9677,48 390 424,39 13 

DE LETTERTUIN EN IKKE 13771,4 605 1305,83 69 

DE FLAPUIT EN DE HAZELAAR  16041,56 545 1108,24 70 

TOTAAL BEDRAG 49175,76 1968 3045,16 153 

 
Een van de redenen hiervoor is een wijziging in de procedure voor de opvolging van de facturen. In 

het verleden volgden de scholen dit op tot aan de eerste herinnering, nadien werden ze 
overgeheveld naar de financiële dienst voor verdere opvolging. Vanaf 2022 ligt de volledige 
opvolging van de facturen bij de financiële dienst van de stad Ninove.  
 
Hierover heb ik volgende vragen: 

- Over welke facturen gaat het hier? (warme maaltijden, schooluitstappen…) 

- Graag had ik vernomen hoeveel % van de facturen op het totaal aantal facturen 

‘openstaand is’ en dit voor beide boekjaren.  

- Werden de openstaande facturen door de stad ‘voorgeschoten’ aan de scholen? Welke 

problemen ondervinden de scholen door deze achterstand, aangezien ze zo over minder 

financiële middelen beschikken? 

- Wat is de oorzaak van deze snel oplopende achterstand? Hoe wordt de achterstand 

weggewerkt? Wanneer worden ze verwacht ‘geïnd’ te zijn? 

- Kan de schepen een onderscheid maken in bepaalde leerlingenkernmerken, waarbij de 

openstaande facturen het hoogst zijn? 

- Wordt er een incassobureau ingeschakeld voor het innen van de facturen? 

- Hoe evalueert de schepen deze cijfers? 

- Hoe zet de schepen verder in om kwetsbare gezinnen te begeleiden bij het betalen van de 

openstaande facturen?“ 

 


